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8_AF_9D_E5_AE_9E_E7_c96_284962.htm 1.对不起，你所拨打

的号码已关机！ 英文：Sorry!The subscriber you dialed is power

off. 2.对不起，你所拨打的号码是空号，请查证后再拨！ 英文

：Sorry!The number you dialed does not exist,please check it and .

3.对不起，你所拨打的号码正在通话中，请稍候再拨！ 英文

：Sorry!The subscriber you dialed is busy now,please redial later. 4.

对不起，你所拨打的号码暂时无法接通，请稍候再拨！ 英文

：Sorry！The subscriber you dialed can not be connected for the

moment, please redial later. 5.对不起，你所拨打的号码已过期。

英文：Sorry, you dial number already expired . 6.您好！您所拨打

的号码是空号，请核对后再拨。 英文：Sorry!The number you

dialed does not exist,please check it and dial later. 7.您好！您所拨

打的电话已关机。 英文：Sorry!The subscriber you dialed is

power off. 8. 对不起！您拨打的用户暂时无法接通，请稍后再

拨。 英文：Sorry！The subscriber you dialed can not be

connected for the moment,please redial later. 9.对不起！您的电话

已欠费，请您续交话费，谢谢！ 英文：Sorry,your telephone

charge is overdue,please renew it,thank you! 10.对不起！您的电话

已停机。详情请垂询“1860”。 英文：Sorry!Your telephone

service is suspended,for more information,please dial“1860”. 11.

对不起！您拨打的电话已停机。 英文：Sorry!The number you

dialed is out of service. 12. （1）被叫用户登记了呼叫等待功能

。 您好！请不要挂机，您拨打的电话正在通话中。 英文



：Sorry!Please holdon，the subscriber you dialed is busy now. （2

）被叫用户未登记呼叫等待功能。 您好！您拨打的电话正在

通话中，请稍后再拨。 英文：Sorry!The subscriber you dialed is

busy now,please redial later. 1.where are you calling from?the singal

is very weak. 你在哪里打电话?信号很弱。2.sorry,give me a

second.i\ve got a call waiting.抱歉,稍等一下,我有个电话打进来

了。 3.oops.i forgot to recharge my cellphone battry last night.糟糕.

昨晚忘了给受机充电了。4.i tired to reach you on your

cellphone,but i was in the basement and couldn\t get a sigal at all.我

试着打手机联系你,但我当时在地下室,根本收不到信号

。5.why do you always set your cell to divert calls?i can hardly reach

you.你为什么老是把手机设成转接?我很难找到你哎

！6.what\your phone number?i\m gonna save it in my address list.

你电话号码是多少?我要把它存在我的电话簿里。7.hey!you

cellphone ringer sounds really annoying.can you switch it to silent

mode?喂!你的手机铃声听起来真的很烦,你可不可以切换到静

音模式？ 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详

细请访问 www.100test.com 


